

## **Ottawa Children's Treatment Centre School Authority**

### **Seeks Volunteer School Board Members**

The Ottawa Children's Treatment Centre School Authority is currently seeking applicants to apply to existing vacancies on their School Authority Board of Directors. For the last 65 years, the Ottawa Children's Treatment Centre School has provided an optimal learning environment for Kindergarten aged students with physical, developmental and other complex needs. Motivated and eager applicants with experience in the areas of health, finance, social services, special education or a former parent of a child who has received rehabilitation and educational services from CHEO/OCTC would be an asset to our organization.

The successful applicant would apply to the Ontario Public Appointment Secretariat for screening with approval being provided by the Minister of Education. The term of office would be a minimum of four years with quarterly meetings from September to June of each year.

Interested applicants are invited to send their curriculum vitae's to the attention of Leslie Walker, Principal, Ottawa Children's Treatment Centre School at [lwalker@octc.ca](mailto:lwalker@octc.ca) by Friday, June 8, 2018.

### **L'autorité scolaire du Centre de traitement pour enfants d'Ottawa est à effectuer le recrutement de personnes pour siéger sur le Conseil d'autorité scolaire**

L'autorité scolaire du Centre de traitement pour enfants d'Ottawa est à la recherche de personnes motivées et enthousiastes qui aimeraient siéger au Conseil d'autorité scolaire. Depuis soixante-cinq ans, la mission de notre école, présentement au Centre de traitement pour enfants d'Ottawa fut de répondre aux besoins des élèves du jardin d'enfants et de la maternelle qui ont des besoins physiques et moteur avec des incapacités physiques et d'autres besoins complexes, en matière d'éducation et de réadaptation thérapeutique.

La personne choisie sera en mesure de soumettre une demande après du Secrétariat aux nomination de la province. Une fois recommandé par le ministère de l'Éducation, les candidates et les candidats retenus seront nommés par le Conseil d'autorité scolaire. Le mandat des personnes choisis sera de quatre ans. Les rencontres du Conseil d'autorité scolaire seront durant l'année scolaire de septembre à juin de chaque année.

Les personnes intéressées sont invitées à soumettre leur curriculum vitae à Leslie Walker, directrice de l'autorité scolaire du Centre de traitement pour enfants d'Ottawa [lwalker@octc.ca](mailto:lwalker@octc.ca) d'ici le 8 juin, 2018.